
Aan: college van burgemeester en wethouders gemeente Huizen

Van: K.Gencer, namens fractie PvdA

Betreft: Schriftelijke raadsvragen over informatieverstrekking rond
voortgang HOV.

Datum: 2 december 2023

Geacht college,

Ons bereiken veel vragen van inwoners over de situatie rond het
HOV-traject.
De werkzaamheden liggen al heel lang stil en onze inwoners weten niet
waarom en hoe lang het nog gaat duren. Er is wel een kort persbericht
uitgegaan op 24 mei, maar dat is echt niet voldoende.
Er is veel onvrede over de ontstane situatie, die ook nog geruime tijd lijkt te
gaan duren. Het onderwerp leeft enorm en er wordt al tijden lang via de
sociale media ergernis uitgesproken over de slechte communicatie hierover
door de gemeente.

Een citaat: Nadat er een door velen als negatief beoordeelde ravage is aangericht in het
beoogde traject Huizermaatweg -Aristoteleslaan rest er in de Oostermeent een baan van
boomstoppels die weer uitgroeien, een bomen kerkhof met nog te herplanten bomen, een
zandwal waarvan steeds meer zand de wijken in waait en een verwaarloosde ijsbaan.

Graag mondeling antwoorden in de raadsvergadering van 14 december a.s.
op de volgende raadsvragen.

1. Hoe is het mogelijk dat het werk aan de HOV-lijn in de buurgemeenten
Hilversum, Laren, Blaricum en Eemnes wel gewoon doorgaat en in Huizen
alles al geruime tijd stil ligt en dat nog wel met dezelfde aannemer ?



2. Kan het college meer gaan doen aan voorlichting over dit grote project om
onze inwoners beter en vaker te informeren over de reden van de stilstand
en de te verwachte voortgang? Bijvoorbeeld via de gemeentelijke website,
persberichten en aandacht hiervoor op de wijkavonden.
B. Kunt u daarbij meenemen hoe het precies zit met de bomenkap en
herplant om hardnekkige onjuiste berichten hierover (zoals onterecht
gekapte bomen) tegen te gaan?
C. Kunt u daarbij ook een duidelijke planning geven van de nog uit te voeren
werkzaamheden en wanneer daar mee gestart wordt.

Kerem Gencer
PvdA fractie Huizen


